



Protokoll - Styrelsemöte den 3 april 2024

Närvarande: Peter Lukacs, Tommy Frank, Charlotte Åkerberg, Mona Nilsson, Cornelia Norling, Anki Hägg

Frånvarande: Sara Björntorp, Peggy Lundström, Mikael Aldeheim

Agenda

1. Mötets öppnande

Ordförande Peter öppnade mötet.

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

3. Val av justerare

Mona utsågs till protokolljusterare.

4. Genomgång av föregående protokoll

-

5. Ekonomi

Inger har inte fått underlag för mars månad och har därför inte kunnat göra någon ekonomisk sammanställning inför mötet. Inger och Lotta stämmer av hur och när underlag ska inges framöver. Inger skickar sammanställning till styrelsen när underlag inkommit.

Några frågetecken kring specifika fakturor reddes ut.

6. In och utgående post

-

7. Beslut tagna mellan styrelsemöten

- Gräsklippning: Tina får förlängt förtroende att under 2024 sköta *gräsklippningen* av våra planer. Ersättningen beslutades till 650 kr för klippning av alla planer vid ett tillfälle. Inger kontaktar Tina.
- *Sopor* inklusive spis från klubbstugan forslas bort med liten kranbil av Björn Irenius med handräckning av Peter och Egil.
- Ok för ungdomsföretag Atlas UF att sälja godis vid klubbens Agility och rallytävlingar

8. Sektorerna

Agility: Planen var att plocka fram hinder på söndag men snön ställer till problem

HUS: -



Mark och stuga: -

IPO-R: -

Rally: -

TT: SBK- tävling ger extrajobb.

9. Kvar att åtgärda

-

10. Övriga frågor

- Klubbens sponsorer: Inger tar över huvudansvar från Sussie. Alla sponsorer måste synas vid prisutdelningen. TT får uppdrag att fixa banderoller och flaggor för alla klubbens sponsorer.
- Kontaktpersoner i styrelsen mot respektive sektor
 - TT Mona
 - HUS Peggy
 - IPO-R Thommy
 - Rally Lotta
 - Mark o stuga Peter
 - Agility Cornelia
 - Tjänstehund – Anna
 - Specialsök – ej ännu startat sen Anki
- Ansvarig för hantering av diverse medlemsfrågor via info-adressen: Anki
- Tält för inomhusträning: Förslag har inkommit om att söka medel via allmänna arvsfonden för inköp av tält för att möjliggöra inomhusträning under intersäsongen. Frågan diskuterades och styrelsen är positiv till initiativet och det beslutades att Lina får gå vidare med ansökan. Parkeringen framhålls som huvudalternativ för placering, men flera frågor om t.ex. bygglov och accept från JM återstår att lösas.
- Skyltar om träningsförbud på planer vid dåligt underlag har tagits fram och kommer att sättas upp vid behov.
- Avtal med avtalsinstruktör Mia: Det avtalsförslag som styrelsen beslutat om gäller och finns tillgängligt för underskrift av Mia.



-
- Genomgång av Mias tidigare fakturor genomförs av föregående och nuvarande kassör tillsammans med Mia.
 - Initiativ om vägförening: Båtklubben har tagit initiativ till en vägförening för skötsel av vår gemensamma väg. VöBK är positiva. Fortsättning följer.
 - Rallyutbildningsdag- En extern instruktör har anlitats men för få VöBKare har anmält sig för att finansiera det hela. Irma har därför bjudit in Nacka BK. Ok för denna gång.
 - Avspärrningsnät till Agility. Nät har köpts in- Styrelsen anser att detta även ska vara tillgängligt för tävlingar i de lägre klasserna i lydnad och rallylydnad, där många tävlande uppskattar en inhängnad tävlingsplan. Kostnaden tas därför på Klubbens gemensamma medel.
 - Specialsöksvägg: Tommy svarar Alicia att det är ok för sökvägg under tak på altanen.
 - Bredband: Behövs för att kunna hantera våra tävlingar i SBK Tävling. Ok att köpa modem och starta abonnemang (4G, 150GB): Tommy fixar.
 - Agilityplanen ska kunna användas vintertid av klubbmedlemmar. Koden görs tillgänglig i stugan.

11. Nästa möte

Nästa möte är **tisdag** den 7 maj kl. 18:30 i klubbstugan/kansliet

12. Mötets avslutande

Peter avslutade mötet.

Vid protokollet

Mötesordförande

Justerare

Anki Hägg

Peter Lukacs

Mona Nilsson